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 Protokół  

z  XIII Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej 20 stycznia 2016 r. 

 

Posiedzenie XIII Sesji rozpoczął o godz. 15
30 

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki 

Wojciech Berent wypowiadając  słowa: ”Otwieram XIII Sesję Rady Gminy Sadlinki”.  

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości: Pełnomocnika Starosty 

powiatowego w Kwidzynie Jana Homę, pracownika Środowiskowego Domu Samopomocy    

w Okrągłej Łące Krzysztofę Taczyńską, radnych, sołtysów oraz przybyłych mieszkańców 

gminy Sadlinki. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 12 radnych, w związku z czym 

Przewodniczący Rady Wojciech Berent stwierdził prawomocność obrad (lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Wojciech Berent odczytał porządek obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie Starosty Powiatowego w Kwidzynie. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

5. Przedstawienie sprawozdań Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy za 2015r.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Sadlinki na 2016 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Sadlinki na 

2016 r. 

8. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr IV/18/2015 Rady Gminy Sadlinki z dnia      

27 stycznia 2015 r. w sprawie diet i należności z tytułu zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych Rady Gminy Sadlinki. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na obszarze Gminy Sadlinki. 

10. Przyjęcie protokołu z obrad XII Sesji Rady Gminy. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 
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Pani Krzysztofa Taczyńska podziękowała za darowiznę od radnych i sołtysów w postaci 

sprzętu sportowego dla Środowiskowego Domu Samopomocy w Okrągłej Łące. Na ręce        

P. Wójt i Przewodniczącego Rady złożyła podziękowanie i drobny upominek wykonany 

przez uczestników ŚDS. 

Ad. 2.  

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – omówił sprawy związane z drogami w powiecie. Na 

terenie gminy Sadlinki nie było inwestycji drogowych w 2015 r. Droga Bądki – Wandowo -  

Jaromierz wykonana za ok. 6 mln zł, ok. 3 mln zł ze „Schetynówek”. Roboty remontowe w 

powiecie wykonano za ok. 2 mln zł, w tym na zimowe utrzymanie 180 tys. zł. To nie był duży 

koszt, ponieważ zima była łagodna. 1.6 mln zł wydatkowano na same remonty, ogółem w tej 

kwocie są remonty cząstkowe (łatanie dziur). Na terenie gminy Sadlinki wykonywane są 

remonty – powierzchniowe utrwalenia – odcinek od Białek do skrzyżowania na Olszanicę. 

Również wykonano kilka tysięcy metrów nakładek od Olszanicy do drogi wojewódzkiej na 

Bronisławowo. Bariery na wiadukcie w Białkach. Kruszywo – Okrągła Łąka – Glina i od 

Gliny na Nebrowo Małe. Ta droga zupełnie pozbawiona jest rowów. Cała woda opadowa 

idzie na pobocza. Oznakowana została sieć przystanków autobusowych, nie wyklucza to 

jakichś korekt w przyszłości. Będzie budowa zatok tam, gdzie się da i ewentualnie peroniki. 

W bieżącym roku zaplanowane są 4 zatoki i 11 peroników w gminie Sadlinki ale nie 

wiadomo, czy to się uda. Planowana droga w kierunku Nebrowa Wielkiego być może się 

przesunie ta inwestycja. Będzie ponawiany wniosek do Narodowego Funduszu Dróg 

Lokalnych. Nie ma w planach większych zadań. Wszystko będzie zależało od tego, ile 

wydamy na zimę. W tej chwili jest złożony wniosek na bardzo dużą kwotę  - chodzi                

o budynki oświatowe – Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 i 2 w Kwidzynie, mostek       

w kierunku Nebrowa jest w złym stanie technicznym. Będziemy ekspertyzę w tym roku robić, 

przedsięwzięcie ok. 1 mln zł. Jeśli chodzi o Olszanicę to zbyt wysokie pobocza  będą 

poprawione. 

M. Tadejewski – radny – podziękował za przepusty w Nebrowie Wielkim. Szkoda, że ta 

droga nasza  planowana nie będzie wykonana. Czy to jest nowe rozdanie, jeżeli chodzi o tę 

drogę w kierunku Nebrowa? 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – tak, to jest nowe rozdanie, to jest program na cztery lata 

rozpisany, 8 czy 10 projektów by się załapało. To są inwestycje kosztowne. W przyszłym 

roku możemy startować od nowa. 
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M. Tadejewski – radny – dziękuję, że dziury załatano w Glinie. 

G. Kopecki – radny – to nie do końca wszystko zostało naprawione, nakładka jest zrobiona – 

mostek Bronisławowo. Pobocza, to wyrwy na pół metra. Czy pobocza będą zrobione? Nie 

dostałem odpowiedzi na postawienie znaków. Czy to w ogóle będzie zrealizowane, czy 

odłożone? 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – nie kojarzę tego pisma, sprawdzę. Jeżeli uznamy, że te 

znaki są tam konieczne, to oczywiście postawimy. Zgłaszano o tablicach nazw miejscowości, 

przy skrzyżowaniu Olszanica – Grabowo,  mamy pewne propozycje do tego wniosku, 

przedyskutujemy. Mamy rozwiązanie, P. Wójt zapraszam. Jeżeli chodzi o pobocza to 

sukcesywnie to uzupełniamy,  robimy. 

G. Kopecki – radny – ale ta droga była robiona w listopadzie 2015 r. i do dzisiaj pobocza nie 

są zrobione. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – robiliśmy drogę  Okrągła Łąka – Glina, pobocza są dla 

nas bardzo ważne aby to zrobić. 

G. Kopecki – radny – występował o te pobocza również z pismem pracownik gminy. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – będą robione, obiecuję, że w pierwszej kolejności. 

A. Gędłek – radna – ja w dalszym ciągu apeluję aby te pobocza zrobić. Uzupełnienie 

poboczy Sadlinki – Okrągła Łąka – tam są te pobocza, są braki. Droga gruntowa powiatowa, 

proszę coś z tą drogą zrobić, na jesieni te dziury nie były załatane. Może asfalt albo płyty, to 

jest droga powiatowa, powinno być odśnieżane. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – 25,5 km mamy dróg gruntowych, jest plan. Dróg            

w drugim etapie jest sporo a ta droga jest w trzecim etapie. Nie wiem kiedy te drogi będą 

realizowane. Potrzeba na nią 1,2 mln zł. a tych pieniędzy nie będzie. Robimy co możemy, 

naprawiamy      2 razy do roku, raz w maju, drugi raz w październiku obkaszamy. Uznałem, 

że nie jest źle na tej drodze. W najbliższych latach nie będzie lepiej. 

A. Gędłek – radna – tam, gdzie był most. Było mówione to, że te wszystkie drogi 

dojazdowe, gdzie było wożone ciężkim sprzętem kruszywo,  będą naprawiane. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – wykonawca mostu solidnie się przyłożył i powrócił do 

stanu pierwotnego. Z wykonawcą nie mieliśmy najmniejszych kłopotów. 
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J. Piskor – radny – ja mam nadzieję taką, że jeżeli pan Dubik zostanie starostą, to droga ta 

będzie zrobiona, ja z tej drogi też korzystam i cieszę się, że taka droga jest. 

E. Krajewska – Wójt – te poruszane sprawy są znane, chcieliśmy bardzo aby ta droga o 

odcinku 8 km.  do Nebrowa była wyremontowana, państwo deklarowaliście 200 tys. zł na to 

zadanie. W m-cu listopadzie 2015 r. występowaliśmy o wycięcie suchych drzew przy 

drogach, do dziś nie wiemy co dalej robić, czy nie ma jeszcze zgody z RDOŚ? Drzew nie 

wycięto a o tym się mówi od roku. Proszę o przyspieszenie tej sprawy. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – każdy wniosek o wycinkę trafia do zaopiniowania 

Generalnej Ochrony Środowiska. Jest wiele takich dróg. Niestety chronimy porosty, robaczka 

a nie człowieka. 

E. Krajewska – Wójt – czyli nie będzie wycinki? 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – trudno mi powiedzieć, nieraz trwa to trzy - cztery 

miesiące. Wycinamy na bieżąco, jeśli mamy decyzję od razu idzie wycinka. 

P. Piszczewiat – sołtys – chciałbym przypomnieć o drodze w Rusinowie, bardzo wąskiej,  

tam postawiono przystanek na zakręcie. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – trzeba się zastanowić czy przystanek stoi w dobrym 

miejscu. Zastanowimy się. Skontaktuję odpowiednich pracowników z panem. Wszystko jest 

do zmiany, nie ma rzeczy wiecznych. 

M. Majsak – radna – dziękuję za prace wykonania przepustów i za obkoszenie rowów           

i poboczy. Jeszcze nigdy nie było tak dobrze wykonane. Jaka to firma wykonywała                 

w ubiegłym roku? 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – to był p. Strzelczyk. Część dróg, tych ważniejszych  

wytypowaliśmy do koszenia poboczy i rowów, stąd ta droga była zaliczona do tych, które 

były koszone na całej szerokości. W roku bieżącym te, które były w ubiegłym roku tak 

koszone, będą tak samo koszone na całej szerokości pasa drogowego. 

E. Krajewska – Wójt – a macie odtworzony pas drogowy wszędzie? 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – to byłoby trudne, spory koszt, chcemy kosić na całej 

szerokości pasa. Przez kilka lat chcemy dojść do tego, żeby kosić wszystkie drogi na 

szerokości pasa. Rowy zarastają krzewami, dlatego zależy nam, żeby kosić. 
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B. Wiącek – radny – chodzi o bezpieczeństwo, o które walczą mieszkańcy ul: Leśnej – 

oświetlenie i odśnieżanie dróg. Proszę, abyście się państwo tym zajęli. 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – nie zajmujemy się tym, oświetlenie pozostawiamy 

gminie. 

B. Wiącek – radny – a co z odśnieżaniem? 

J. Homa – Pełnomocnik Starosty – sprawdzę to. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – podziękował p. Janowi Homa za przybycie                    

i wyczerpujące wypowiedzi. 

Ad. 3.  

G. Kopecki – radny – zwrócili się do mnie mieszkańcy Bronisławowa – tam spod lasu, 

proszą      o przystanek autobusowy koło p. Kowalskiej, ponieważ w tej części wsi uczęszcza 

do szkoły siedmioro dzieci. 

L. Ramza – Dudek – na ul: Robotniczej został postawiony znak o ograniczeniu prędkości, 

faktycznie ta prędkość jest właściwa ale został stary zardzewiały słupek po byłym znaku, 

proszę o usunięcie. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – czy ze Spółdzielnią Mieszkaniową podpisana została 

ugoda na spłatę poręczenia, które gmina zapłaciła, czy jest opracowany plan spłaty 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Sadlinkach? Czy Spółdzielnia Mieszkaniowa to płaci według 

uznania? 

Ad. 4.  

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. Poinformowała     

o pisanym projekcie oświatowym na ponad 2 mln zł. 

Ad. 5. 

Przewodniczący  poszczególnych komisji stałych Rady Gminy Sadlinki przedstawili 

sprawozdania za 2015 r. (M. Majsak, J. Gutmański, W. Wierciński, A. Gędłek). Radny 

Zdankiewicz przedstawi sprawozdanie na następnej komisji. 
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Ad. 6.   

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dot. planu pracy komisji stałych. 

Chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – Z-ca Przewodniczącego Rady – odczytał uchwałę Nr XIII/82/2016 w sprawie 

uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sadlinki na 2016 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 7.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję odnośnie kolejnej uchwały. 

J. Piskor – radny – część radnych przeniosła dyskusję obradowała na plebanii, gdzie 

ustalono, że Piskora, Rupietę Andrzeja i Krajewską trzeba wyrzucić. Według jakiego planu 

pracowaliście? 

W. Berent – Przewodniczący Rady – nie jest to tematem tej uchwały. Rozmawialiśmy na 

ten temat na komisjach, myślałem, że zostało wyjaśnione. 

B. Wiącek – Z-ca Przewodniczącego Rady – odczytał uchwałę Nr XIII/83/2016 w sprawie 

planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Sadlinki  na 2016 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu, jeden radny 

był przeciwny w związku   z czym uchwała została podjęta.  

Ad. 8.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusje dotyczącą diet radnych. 

J. Piskor – radny – okazuje się, że  poprzednia uchwała załatwiała tą sprawę a wy chcieliście 

świat przewrócić do góry nogami i co wyszło, że pieniędzy zabrakło. Kiedyś byłeś, 

otrzymywałeś diety, nie byłeś, nie dostałeś. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – pieniędzy nie brakuje na tym paragrafie,  chcieliśmy 

usystematyzować to wszystko. W paragrafie na obsługę rady w 2015 r. przewidziane było     

86 tys. zł a według moich obliczeń 84 tys.zł na diety radnych. W 2015 r. wydano 79 tys. zł.  

W starej uchwale potrzeba było 109 tys. zł. na obsługę rady. 

L. Ramza – Dudek – radna – na sesji obecna jest p. Skarbnik niech potwierdzi ile w 2015 r. 

wydano na wypłatę diet radnych. 

G. Podgórska – Skarbnik Gminy – w planie na diety  było 83,600 zł a wydano 76,730 zł 
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B. Wiącek – Z-ca Przewodniczącego Rady – odczytał uchwałę Nr XIII/84/2016 o zmianie 

uchwały Nr IV/18/2015 Rady Gminy Sadlinki z dnia 27 stycznia 2015 r. w sprawie diet            

i należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych, 2 radnych było przeciwnych, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu, w związku z czym uchwała została podjęta. 

Ad. 9. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą wzoru deklaracji 

odnośnie odpadów komunalnych. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – Z-ca Przewodniczącego Rady – odczytał uchwałę Nr XIII/85/2016 w sprawie 

ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na obszarze Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10.  

Za przyjęciem protokołu z obrad XII Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 12 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 11.  

E. Krajewska – Wójt – sprawy przystanków przerabialiśmy niejednokrotnie. Mamy 

obowiązek dowożenia uczniów do 3 km. Każde postawienie nowego przystanku na drodze, 

gdzie nie jeździ autobus, zboczy z trasy. Jeżeli tam zrobimy przystanek to autobus zacznie 

inaczej jeździć, to przedłuży czas rozpoczęcia zajęć lekcyjnych, który dostosowany będzie 

zupełnie do przewozów. Nie mówię nie ale nie chciałabym aby radni byli pod presją 

rodziców. Nie da się wszędzie robić przystanków. Tam jest droga płytowa, puszczenie 

autobusu drogą boczną z dziećmi, są obawy. Panie Przewodniczący, rozmawialiśmy                

o porozumieniu dot. Spółdzielni Mieszkaniowej w Sadlinkach, przecież porozumienie było 

zawarte w 2013 r., jest aktualne i spółdzielnia spłaca miesięczne kwoty. 

Nie wiem, czy tam na ul: Robotniczej stał znak, którego obecnie nie ma, przekażę 

pracownikowi zgodnie z umową. Nie było przekładania terminów. 

Ad. 12.  

Tomasz Szarafiński – mieszkaniec Sadlinek – akurat trafiłem na sesję, gdzie dużo się mówi 

o drogach, mam dwa wnioski dotyczące bezpieczeństwa na drodze przy ul: Kwidzyńskiej 

miejsc i sposobów parkowania, wręczył przewodniczącemu dwa wnioski i skierował również 

dwa wnioski do Wójta. 
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A. Gędłek – radna – P. Wójt powiedziała, że nikt nie wynajął świetlicy w Olszanicy. 

E. Krajewska – Wójt – pracownik wprowadził mnie w błąd. 

M. Tadejewski – radny – jaki jest nasz nowy Wojewoda? 

E. Krajewska – Wójt – bardzo miły. 

J. Piskor – radny – ja bym tu chciał powiedzieć, że  nie miejsce jest załatwienie Piskora, 

Rupiety, żeby ksiądz ich wyrzucił, to jest prywatna sprawa kwiaciarni i jej zysków, to jest 

prywatna sprawa p. Berenta. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – to nie jest miejsce do rozwiązywania tego typu spraw. 

Myślę, że  jest pan niedoinformowany. Jeśli chodzi o kwiaciarnię, to byłem z żoną u księdza 

w godzinach i wyjaśniliśmy sobie. Na tym spotkaniu padła propozycja spotkania z radnymi, 

którzy byli przeciwni temu chodnikowi. To ksiądz proboszcz nas zaprosił. 

Przewodniczący zaprosił wszystkich mieszkańców na spotkanie z radnymi 13.02.2016 r. 
          

w świetlicy w Sadlinkach. Zaprosił również P. Wójt. poruszane będą wszystkie tematy. 

Wyjaśnione będą wszystkie tematy i wreszcie pozamykane. Rozmieszczone będą plakaty w 

dostępnych miejscach. 

Tomasz Szarafiński – mieszkaniec Sadlinek – jeżeli radni mówią, że wszystko sobie 

wyjaśnimy, to proszę o przedstawienie dokumentów skierowanych do prokuratury dot.           

p. Budysia i „Plejady”. 

J. Piskor – radny – proszę o odczytanie wniosków. 

Tomasz Szarafiński – mieszkaniec Sadlinek – odczytał dwa wnioski. 

E. Krajewska – Wójt – ja oczywiście wszystkie zaproszenia na zebrania przyjmuję, tylko nie 

rozumiem, dlaczego mamy rozmawiać o tematach rady. Ja nie zamierzam polemizować          

z państwem.  Mieszkańcy domagali się  o wyjaśnienie wniosku złożonego do prokuratury 

dotyczącego  dofinansowania i wykonania 5 placów zabaw w ramach stowarzyszenia 

„Plejada” i państwo podpisali ten wniosek, Krajewska sobie tam pewnie do kieszeni włożyła 

te pieniądze. Problemy dotyczące budżetu, to nie są tematy na zebranie. Jest sesja, proszę mi 

zadawać pytania. Każdy mieszkaniec ma prawo przyjść. Problemy dotyczące budżetu 

powinniśmy załatwiać tu. Nie wiem, czego oczekiwać po tym zebraniu, jeśli to ma być jatka 

przeciwko komuś, to ja nie chcę na takim zebraniu być.  
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W. Berent – Przewodniczący Rady – skoro P. Wójt nie boi się trudnych pytań, to dlaczego 

p. boi się tego spotkania? 30 listopada było spotkanie tutaj i to jest  inicjatywa  Asi 

Szarafińskiej, żeby takie spotkanie zorganizować. Idąc naprzeciw oczekiwaniom Asi i 

mieszkańcom, pani też chciała uczestniczyć     w tym spotkaniu, powiedziałem, że takie 

spotkanie zorganizuję. Dodawanie takich nieładnych epitetów, że my sądzimy, że pani sobie 

wzięła te pieniądze do kieszeni to trochę jest nie tak. Organizujemy to spotkanie tylko po to, 

żeby sobie wszystkie sprawy powyjaśniać. Dlaczego pani z góry zakłada, że szykuje się jatka, 

nie rozumiem tego. 

E. Krajewska – Wójt – ja też oczekuję wyjaśnienia, ze mną nikt nie rozmawiał, radni, którzy 

nie tknęli tego tematu podpisali te wnioski. Państwo podpisali wnioski do prokuratury i ja 

bym chciała, żebyście  też mi powiedzieli dlaczego. Druga sprawa też była w prokuraturze, bo 

państwo nie wiecie, że za to, że nie odpowiedziałam na podanie jednego z mieszkańców, 

sprawa została skierowana do prokuratury. Ja bym chciała, żeby sprawa była jasna                   

i oczywista. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – zapraszamy panią, w pierwszym punkcie będzie temat 

dotyczący spraw złożonych do  prokuratury. Ewentualnie wywiąże się dyskusja. Nie mniej 

jednak liczymy na odpowiedź na tematy, które są pani dobrze znane, które nas nurtują. 

E. Krajewska – Wójt – na sprawy, które nas nurtują, ja na bieżąco odpowiadam. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – sprawy dotyczące doniesienia do prokuratury pani też 

dobrze zna. Pani zna ten temat ale to również z pani inicjatywy będzie to spotkanie. 

J. Piskor – radny – była sprawa podana do prokuratury dotycząca mieszkańca Olszanicy za 

nie udzielenie odpowiedzi. Była deklaracja Przewodniczącego Rady, że najpierw to rozpatrzy 

komisja rewizyjna a późnie zadecydujemy, kto będzie rozpatrywał. Pan Przewodniczący        

w gorącej wodzie kąpany i co wyszło, nic. Kiedy będzie kolejna sesja? 

W. Berent – Przewodniczący Rady – w trzeci czwartek miesiąca, 18 lutego. 

Ad. 13.  

Przewodniczący Rady o godzinie 17
15 

zamknął obrady XIII Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

Protokółowała: 

Brygida Formela 
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